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This work focuses on the life of Joachim von Ribbentrop, Hitler's Foreign Minister from
1938 until the end of the Third Reich. At the heart of German power during the war, this
strange, sinister and intriguing character was violently anti-British, and encouraged
Hitler in a policy that led to war with Great Britain. His grandiose attempts at
alliance-building produced a disastrous military coalition with Italy and Japan, and the
infamous Pact with the Soviet Union. It was a career that would end on the gallows at
Nuremberg, where he headed the death procession
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昨天在车上看的，我给它5分的最大原因是这是我读过的所有外长传记中时间线最清晰
的一本。外长的传记最好看的永远是第一章——如果没有战争，他又何苦牵扯到后续无
休止的争吵、喋喋不休、讨好、意识形态宣传、斗争和繁琐而无聊的任务中——1933年
之前，甚至1914年之前是玫瑰色的时光。

-----------------------------
书里Best和一个外交部内的人对里宾的评价使人印象深刻，道出了里宾悲催的命运，也
总算在一堆对外长充满批判的评价里有个比较客观的了
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